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Styrelsesammanträde

Uppkopplade	(telefonsammanträde):
Barbro	Åsman	(ordf)
Ingemar	Bengtsson	(sekr)
Stephen	Hwang
Bengt	Lörstad
Torbjörn	Sjöstrand
Tord	Ekelöf
Antti	Niemi
Tom	Francke

$1

Mötesformalia

a)	Dagordningen	godkändes.
b)	Barbro	Åsman	utsågs	att	justera	dagens	protokoll.

$2

Anmälningar	fanns	inga.

$3

Partikeldagarna:	Talare	saknas	ännu	från	Uppsala,	Göteborg,	KTH,	Vasa	och	Amanda.	Kerstin	Eliasson
har	inbjudits	att	tala	för	departementet,	och	Olle	Edqvist	för	stiftelserna.	Svar	har	ännu	inte	kommit.
Frågan	om	middagen	diskuterades	och	överlämnades	till	den	lokala	kommitten	för	beslut.	Avgiften	för
deltagande	sattes	till	550	kronor	(eller	100	kronor	exklusive	middag).	Torbjörn	kommer	att	distribuera
utskicket	delvis	via	grupperna.

$4

Spåtind:	Tord	rapporterade	att	av	17	inbjudna	talare	har	hittills	12	accepterat.	Han	efterlyste	också
"contributed	talks"	från	deltagarna.

$5

Val	till	ECFA:	Beslöts	omvälja	Torbjörn	Sjöstrand	för	ännu	en	mandatperiod.

$6

Ny	styrelse:	Tidigare	har	den	nya	styrelsen	utsetts	direkt	av	den	gamla	styrelsen.	Det	beslöts	att	ändra
denna	procedur	dithän	att	en	valberedning	tillsätts	av	styrelsen.	En	sådan	kommer	att	tillsättas	på	nästa
möte.	Hela	frågan	skall	också	ventileras	på	partikeldagarna.

$7

Propositionen:	Regeringens	forskningspolitiska	proposition	innebär	att	bland	annat	att	77	miljoner	skall
sparas	på	internationella	organisationer	över	2	år	och	att	CERN	skall	in	under	NFR:s	budget.	Det	uppges
också	att	FRN:s	budget	kommer	att	minskas	med	25	miljoner	(siffran	är	ännu	inte	officiell).	Det	beslöts	att
skicka	en	skrivelse	till	riksdagens	utbildningsutskott	med	begäran	om	att	sektionen	skall	få	uppvakta	detta
i	frågan.	Ett	utkast	till	denna	skrivelse	görs	av	Sten	Hellman	och	kommer	av	Barbro	att	tillställas	styrelsen
imorgon,	med	begäran	om	svar	med	eventuella	kommentarer	senast	fredag	klockan	tolv.	



Det	diskuterades	vilken	linje	sektionen	skall	inta.	Det	är	klart	att	vi	skall	betona	att	förändringarna	drabbar
grundforskningen	i	allmänhet;	Tord	tryckte	också	på	att	vi	måste	vara	mer	specifika	vad	gäller	hotet	mot
det	svenska	deltagandet	i	CERN-LHC.

$8

Nästa	möte:	Nästa	möte	äger	rum	under	partikeldagarna	i	Lund	12-13	november.	Om	sektionen	kallas	till
utbildningsutskottet	kommer	Barbro	att	organisera	någon	form	av	extra	möte.	Naturliga	"uppvaktare"	från
sektionen	är	till	exempel	Barbro,	Bengt	och	ytterligare	någon	person	som	komplement.
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